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 Protokół nr XXV/2021 

przebiegu XXV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 29 stycznia 2021 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyła również:  

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920), w związku z art.15zzx ust.1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych ( Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 ze zm.),  przeprowadzimy w trybie zdalnym 

sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecności wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja), że w sesji uczestniczy 17 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych 

zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych specjalistycznych, prowadzących rodzinny 

dom dziecka, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, 

oraz świadczenia przysługującego na czas sprawowania funkcji rodziny pomocowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2020. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat śremski za 2020 

r. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2020 r. 
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11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXIV posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXIV sesji 

z dnia 18.12.2020 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (15 głosów za, Radni Elżbieta Michalska 

oraz Marek Mostowski  nie oddali głosu z uwagi na problemy techniczne).  

 

Ad 3.  
Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik (wideokonferencja) poinformowała, że sprawozdanie 

Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 18.12.2020 r. stanowiące 

załącznik nr 3 do protokołu wymaga uzupełnienia w pkt. 7. Poinformowała, że został zawarty 

w dniu dzisiejszym tj. 29.01.2021 r. aneks do umowy najmu z Przychodnią Lekarza Rodzinnego 

„SALUS”. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do sprawozdawcy?  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin 

zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych specjalistycznych, prowadzących 

rodzinny dom dziecka, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, 

oraz świadczenia przysługującego na czas sprawowania funkcji rodziny pomocowej. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka –Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie, więc otworzył dyskusję poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. (Opinie 

komisji i klubów do wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 5 do protokołu). 
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Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość nie zaopiniował projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXV/201/2021 sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych 

zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych specjalistycznych, prowadzących rodzinny dom 

dziecka, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, oraz 

świadczenia przysługującego na czas sprawowania funkcji rodziny pomocowej została podjęta 

przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2020. 

Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość nie zaopiniował projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXV/202/2021 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2020 została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2021. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

poprosił o przedstawienie autopoprawek. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) omówiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała poinformowała, że klub zaopiniował pozytywnie wszystkie projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXV/203/2021 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2021 została podjęta przez 

Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 8.  
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego.  

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

10 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały.  

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

  

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę.  

 

Uchwała nr XXV/204/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat śremski za 2020 r., które 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Poinformował, że sprawozdanie było przedstawione na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Śremskiego, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2020 r. 

Poprosił o odczytanie sprawozdań przewodniczących Komisji (wszystkie połączenia z 

przewodniczącymi komisji odbyły się za pomocą wideokonferencji). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa odczytał sprawozdanie z działalności komisji w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Przywara odczytał sprawozdanie 

z działalności komisji w 2020 roku. 

 
Posiedzenie zostało przerwane z uwagi na problemy techniczne. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak odczytał sprawozdanie z działalności komisji w 2020 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska odczytała 

sprawozdanie z działalności komisji w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Mostowski z uwagi na problemy z połączeniem 

nie odczytał sprawozdania z działalności komisji w 2020 roku. 

 

Sprawozdania z działalności komisji stanowią załączniki do protokołów z komisji natomiast 

sprawozdania Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków i Petycji stanowią załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 
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Radna Elżbieta Michalska (wideokonferencja) pogratulowała dwóm szkołom 

ponadpodstawowym, które zajęły wysokie miejsca w ogólnopolskim rankingu perspektyw tj. 

Liceum Ogólnokształcące w Śremie zdobyło srebrną tarczę i Zespół Szkół Politechnicznych w 

Śremie zdobył brązową tarczę. Wyjaśniła, że w tym rankingu biorą udział szkoły, które uzyskały 

powyżej 75% zdawalności z matur. Ponadto brane były pod uwagę wyniki osiągnięte w 

ogólnopolskich olimpiadach. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) poinformował, że trwają działania odnośnie 

powstania szkoły pielęgniarskiej. Odbyło się już spotkanie z dziekanem. Jeżeli wszystko pójdzie 

pomyślnie to od 1 października br. Wyższa Szkoła rozpocznie kształcenie pielęgniarek w Śremie. 

Dodał, że to był pomysł i inicjatywa Radnego Tomasza Klaczyńskiego.  

Poinformował, że planowana jest modernizacja drogi w miejscowości Masłowo co zapewne 

ucieszy wiele osób, a przede wszystkim Radną Sylwię Dopierałę, która kilka lat wcześniej o te 

działania wnioskowała. Z uwagi na to, że Urząd Miasta i Gminy Dolsk planuje budowę 

kanalizacji, najlepszym rozwiązaniem będzie nakładka na odcinku od drogi wojewódzkiej do 

miejscowości Masłowo. W miejscowości natomiast zostaną wyrównane nierówności w drodze i 

zbudowany nowy chodnik. Najpóźniej w przyszłym roku inwestycja ta zostanie zrealizowana. 

 

Radna Sylwia Dopierała (wideokonferencja) podziękowała w imieniu swoim i mieszkańców 

Masłowa.   

   
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że chciałaby zabrać głos odnośnie 

planowanej przez firmę Capchem inwestycji na terenie naszego powiatu. Uznał, że decyzja 

starosty była słuszna. Wyraził nadzieję, że cała Rada Powiatu akceptuje podjętą decyzję (poprosił 

aby radny, który się z tą decyzją nie zgadza zabrał głos - nikt z Radnych nie zabrał głosu). Dodał, 

że przed wnioskodawcą jest jeszcze długa droga administracyjna, ponieważ nie złożył wszystkich 

niezbędnych dokumentów do wydania pozwolenia na budowę fabryki. 

 

Radny Tomasz Klaczyński  (wideokonferencja) powiedział, że w pełni popiera to co powiedział 

pan Przewodniczący Marcin Szydłowski oraz decyzję pana Starosty.  

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że powinien zostać sporządzony 

raport, który umożliwiłby ocenę oddziaływania tej inwestycji na środowisko. Bez tego ta firma 

decyzji nie otrzyma.  

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i informacji. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował całej Radzie Powiatu z pracę w zeszłym 

roku. Dodał, że prowadzone obrady w formie zdalnej bardzo utrudniają pracę i wymianę 

poglądów. Dodał, że życzyłby sobie aby Rada Powiatu w Śremie była przykładem dla innych 

samorządów, że ponad podziałami można wiele zdziałać dla dobra mieszkańców.  

Ponadto poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 25 lutego natomiast sesja jest 

zaplanowana na 26 lutego. 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XXV 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1344. 
 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  


